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Norges Squashforbund
Protokoll fra Styremøte 6/2024

Sted: Nif Ulevål Stadion Oslo Sognsveien 73, 0854 Oslo

Dato: 26. juni 2024, 20:00

Deltakere: Erland Thomassen (daglig leder), Jon Rune Trengereid (styrets leder), Elias Ratejczak
(styremedlem), Kristin Nygård-Odeh (styremedlem), Stein Erik Knoph (styremedlem), Ingvild
Myrhe (varamedlem) og Kai Gulbrandsen (varamedlem)

Deltok ikke: Marianne Hylland (styrets nestleder)

Møteleder: Jon Rune Trengereid

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Generalsekretær informerte om at protokollene for de to foregående styremøtene ikke er ferdig godkjente og
signerte, med videre budskap om rutiner ifm. utarbeiding, godkjenning og signering av protokoller. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Fastsette styremøtedatoer  (3 min)

Møtet 21. august 2024 blir flyttet til 26. august. 
Møtet 11. Desember vil bli annonsert på et senere tidspunkt

Møtedatoene er satt med utgangspunkt i at klubbene skal informeres om når styremøtene skal avholdes.
Datoene er satt ut fra estimert behov, med hensyn til mengde administrativt arbeid mellom møtene, samt at det
skal være tid til å behandle saker sendt inn fra klubber på en god og produktiv måte. Datoer blir informert om til
klubber.

Det ble fattet følgende vedtak:

Forslag til styredatoer godkjennes

4. Utnevne nytt medlem til sportskomiteen  (5 min)

Ettersom Nord-Norge er representert med to medlemmer i styret, anses det ikke som problematisk å se etter
kandidater utenfor regionen. Styreleder har vært i kontakt med Edvard Hegbom, som er villig til å påta seg
vervet om det er ønsket fra styret. 

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret vedtar å utvide sportskomiteen fra tre til fire eksterne medlemmer i tillegg til sportssjef.  GS vil be
Edvard Hegbom (Åsane Squashklubb) og Peter Skrabak (Tromsø Squashklubb) om å tre inn i komitéen. 

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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5. Turneringskomité  (15 min)

Styret ber GS om å komme opp med 2 kandidater som ønsker å forplikte seg til ett toårig engasjement, som er
geografisk representativ for squash-Norge og har interesse for turneringsarbeid. Av hensyn til redusert
sommeraktivitet i flere av klubbene, gis det frist innen styremøtet i oktober for å komme med forslag til
kandidater. 

6. Orientering om driften  (15 min)

Det ble gitt en orientering om driften, herunder økonomi og det arbeidet som gjøres for å utvikle idrettslaget. 

Kvalitet og kompetanse i klubber, hos trenere og dommere ble diskutert. Trenerattesten, trenerløypa, politiattest
- for å støtte oppunder barne- og ungdomsidretten. 
Styremedlem henviser til vedtak fra september 2022 om at det skal være deltakeravgift og reisestøtter. Etterspør
retningslinjer for gjennomføring av treningscamper. 
Styremedlemmer oppfordres til å ta diskusjoner konkret om løsninger med GS personlig, utenfor styremøter, slik
at GS bevarer eierskap til arbeidet. 

7. Nordisk samarbeid  (15 min)

Styret tok informasjonen til etterretning.

8. Arrangementer - NM, jr NM og NJO  (5 min)

Styret diskuterte og planla arrangementer som idrettslaget skal arrangere i løpet av året. 

9. Anlegg og utstyr  (10 min)

Styret vedtar forslag til vedtak 

Det ble fattet følgende vedtak:

Styret i "NSqF Anlegg AS ,org nr 927 018 209" sin avskjed fra vervet som styremedlemmer aksepteres. Det
besluttes å legge styret til "NSqF Anlegg AS" inn under forbundsstyret, med tanke på selskapets nåværende
situasjon og funksjon med begrensede inntekter og ingen utgifter. Jon Rune Trengereid, Kai Gulbrandsen og
Ingvild Myhre meldes inn som styremedlemmer. Beslutningen vil bli meldt til Brønnøysundregistrene.

10. Medlemsutvikling - Loopify

Styret tok saken til etterretning. 

11. Turneringskalender 2024/2025  (15 min)

Det ble ytret ønske fra styremedlem om mer spredning av turneringer i månedene mars-april. 

12. Landslag  (10 min)

Styret tar saken til etterretning. 

Omfang av landslagssamlinger blir diskutert, mht. varighet, treningsmengde og innhold. GS tar med disse
betraktningene til samtaler med sportssjef.

GS legger frem forslag til økonomiske rammer for landslagsaktiviteter i første styremøte etter sommerferien
(egenandeler, reisestøtte etc.)

Det var enstemmighet i alle avstemningene.
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* * * * *

26. juni 2024

Jon Rune Trengereid

629f2ec5a2e2ed1142896ec5

Elias Ratejczak

65cf4d3b6d55563cb0ca3e49

Kristin Nygård-Odeh

6662cfc946f446cea8dee27c

Stein Erik Knoph

629f2f2b42bd6c10fef65e3c

Ingvild Myrhe

6662d0581d40fdcec061e6a7

Jon Rune Trengereid

2024-09-03 20:45 UTC

629f2ec5a2e2ed1142896ec5

Elias Ratejczak

2024-09-03 17:43 UTC

65cf4d3b6d55563cb0ca3e49

Kristin Nygård-Odeh

2024-09-06 08:42 UTC

6662cfc946f446cea8dee27c

Stein Erik Knoph

2024-09-03 17:47 UTC

629f2f2b42bd6c10fef65e3c

Ingvild Myrhe

2024-09-04 09:40 UTC

6662d0581d40fdcec061e6a7


